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Protokoll 5/2021

fört vid Fastighetsnämndens sammanträde tisdagen den 22 
juni 2021 kl. 16:30-17:10, Bråvallasalen, Stadshuset

Ledamöter Dennis Wedin (M) Ordförande
Jan Valeskog (S) Vice ordförande
Jan Tigerström (M)
Lars Svärd (M)
Emilie Fors (L)
Martin Hansson (MP)
Christina Wainikka (C)
Linda Agetoft (S)
Mattias Eriksson (S)
Elise Karlsson (V)
Peter Wallmark (SD)
Kristiina Katajikko (M) ersätter Fredrik Wallner (M)
Gerardo Berrios (V) ersätter Clara Lindblom (V)

Ersättare John Myhrman (M)
Anders Karlsson (M)
Anders Granström (M)
Martin Olsson (L)
Jan Erik Lundqvist (KD)
Esme Güler (S)
Bror Hellman (S)
Isabella Hagnell (S)
Siri Källgren (V)
Göran Ek (SD)

Övriga närvarande Anders Kindberg Fastighetsdirektör
Carina Jonsson Tjänsteman
Åse Geschwind Nämndsekreterare
Martin Holmén Borgarrådssekreterare
Rakel Nilsson Nämndsekreterare
Lena Lien Tjänsteman
Lars Cha Tjänsteman
Lars Björk Tjänsteman
Reza Etemad Personalföreträdare
Magnus Sundin Personalföreträdare

Justerare Dennis Wedin, Jan Valeskog §§ 1-24 , Linda Agetoft § 25

Datum för justering 2021-06-29



Fastighetsnämnden Protokoll nr 5/2021

2021-06-22

Paragraf §20

Sekreterare Rakel Nilsson
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§ 20
Upprustning av Kristinebergs IP. Genomförandebeslut 
Bilagor: Sekretess enligt 19 kap. 1 och 3 §§ offentlighets- och 
sekretesslagen (2009:400)
Gemensamt med idrottsförvaltningen
FSK 2019/26

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:
 

1. Fastighetsnämnden godkänner för sin del förslag till 
genomförande och föreslår att kommunfullmäktige 
godkänner förslaget till genomförande för projekt 
Upprustning av Kristinebergs IP och att fastighetsnämnden 
medges rätt att genomföra projektet till en investeringsutgift 
som redovisas i bilaga 1 till tjänsteutlåtandet.

Nämndens behandling av ärendet
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).
 
Beslutsgång
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag.
 
Särskilt uttalande
Vice ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) och Elise Karlsson m.fl. 
(V) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande:
 

Det är bra att detta projekt nu går vidare och genomförs. Det 
är även välkommet att större hänsyn tas till friidrottens 
möjligheter att använda idrottsplatsen samtidigt som fotbollen 
får bättre förutsättningar. Bristen på fotbollsplaner är trots 
detta ärende fortsatt stor i norra innerstaden. Situationen 
kommer bli än värre i och med den grönblåa majoritetens 
oförmåga att hålla löftet om en 11-manna ersättningsplan för 
den på Stadshagen IP som i närtid kommer att exploateras för 
bostäder.
 
Att avbryta planeringen för en ersättningsplan i 
Fredhällsparken utan att ordna en alternativ lokalisering är 
oansvarigt. Förlorarna kommer med detta agerande bli 
Stockholmsfotbollen i allmänhet och ungdomsfotbollen i 
synnerhet.
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Handlingar i ärendet
 FSK 2019/26-17 (Signerad) Upprustning av Kristinebergs 

IP. Genomförandebeslut
 FSK 2019/26-14 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
 FSK 2019/26-15 Bilaga 2 Investeringskalkyl Kristinebergs 

IP fastighetskontoret
 FSK 2019/26-16 Bilaga 3 Investeringskalkyl Kristinebergs 

IP staden



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
JAN OLOF,VALESKOG 2021-06-29
DENNIS,WEDIN 2021-06-29
Linda,Agetoft 2021-06-30
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